

2009 年度大學長期服務獎 9/4/2010 The University's Long Service Awards 2009

服務滿三十五年的書院院長室蔡陳曼萍女士(右二)、服務滿二十五年的書院院務室邱玉好女士(最左)、生物系關海山教授(左二)及體育部余雲程先生榮獲2009年度大學長期服務獎，並於頒獎典禮合照留念。



Staff with 35 years' full-time service, Mrs Choi Chan Man-ping of College Head's Office (second from right); Staff with 25 years' full-time service, Ms Yau Yuk-ho of College Office (far left), Professor Kwan Hoi-shan of Department of Biology (second from left) and Mr Yu Wan-ching of Physical Education Unit, received the University's Long Service Awards 2009 and posed a group photo in the ceremony.

聯合書院隊與警察大使隊籃球友誼賽 10/4/2010 Basketball Friendly Match - United College Team Versus Police Ambassador Team



聯合書院隊(紅衣)與警察大使隊於籃球友誼賽前交換紀念品並合照留念。
United College Team (in red team uniform) and Police Ambassador Team exchanged souvenirs before the basketball friendly match and posed a group photo.

雙方隊員投入比賽，互相切磋球技，氣氛熱烈。
Players were highly dedicated to the match and enjoyed a lot of fun.



書院聚會 13/4/2010 College Assembly



書院輔導長王香生教授(右)致送致賀狀予新聞與傳播學院馮應謙教授，恭賀馮教授榮獲社會科學院頒發模範教學獎。

Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (right) presented a congratulatory certificate to Professor Anthony Y H Fung, School of Journalism and

Communication, for being honoured the Exemplary Teaching Award from Faculty of Social Science.

書院輔導長王香生教授(右)致送致賀狀予校友鄭華哲醫生(09/內外全科醫學士)，恭賀鄭校友榮獲2009年度香港羅德獎學金。

Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (right) presented a congratulatory certificate to Dr Cheng Hua-tse Timothy (09/MED), for winning the Hong Kong Rhodes Scholarship 2009.



書院輔導長王香生教授(最右)致送致賀狀予三位榮獲2009至2010年度傑出學生服務獎的同學。

左起：梁樂行同學(內外全科醫學士/五)、張可楣同學(法學士/二)及伍榮廷同學(英國語文研究及英國語文教育/四)。

Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (right), presented congratulatory certificates to three awardees of Hong Kong Outstanding Tertiary Student Service Award 2009-2010.

From left: Mr Leung Lok-hang (MED/5), Ms Cheung Ho-mei (LLB/2) and Ms Ng Kai-ting (EDE/4).



書院輔導長王香生教授(右)致送紀念品予邱誠武先生(82/生化)。

Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (right), presented a souvenir to Mr Yau Shing-mu (82/BCH).



運輸及房屋局副局長邱誠武先生於書院聚會上與聯合書院同學分享他對建設高速鐵路看法。

Mr Yau Shing-mu, Under Secretary for Transport and Housing, Transport and Housing Bureau, shared his view on the development of Express Rail Link to United College students in the College assembly.